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Senatoren willen bedwelming bij rituele
slachtingen
nieuws

De senatoren Jean-Marie Dedecker (VLD) en Ludwig Vandenhove (sp.a) willen dat dieren
bij een rituele slachting bedwelmd of verdoofd worden. Zo kondigden ze donderdag op
een persconferentie samen met de dierenrechtenorganisatie GAIA aan. "Wat boer Charel
zich niet mag permitteren, moet men aan Achmed of Abraham evenmin toestaan", stelde
Dedecker.
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De senatoren Jean-Marie Dedecker (VLD) en Ludwig Vandenhove (sp.a) willen dat dieren bij een
rituele slachting bedwelmd of verdoofd worden. Zo kondigden ze donderdag op een persconferentie
samen met de dierenrechtenorganisatie GAIA aan. "Wat boer Charel zich niet mag permitteren, moet
men aan Achmed of Abraham evenmin toestaan", stelde Dedecker.
De VLD'er diende eerder reeds een wetsvoorstel in die zin in. Zijn sp.a-collega Vandenhove schaart
zich nu achter het voorstel. De senatoren hopen dat hun voorstel snel in de commissie behandeld kan
worden. Volgens het Voedselagentschap werden tijdens het Offerfeest in 2004 7.265 schapen in
tijdelijke en 6.034 schapen in erkende slachthuizen gedood. Daartegenover staan 22.000 schapen die
illegaal geslacht werden, bijna 17.000 in het Brussels gewest, aldus nog Dedecker op basis van de
cijfers van het agentschap.
Hij wees er nog op dat 400.000 moslims in België éénmaal per jaar tot een rituele slachting kunnen
overgaan, en dat daarbij de 30.000 leden van de joodse gemeenschap in het land voor de dagelijkse
vleesconsumptie op ritueel geslachte dieren een beroep moeten doen.
Deze laatste groep zou nog wel eens de meeste problemen kunnen stellen, aldus nog Jean-Marie
Dedecker. Hij wil dat ook moslims en joden zich houden aan de wettelijke regels inzake
huisslachtingen. Zowel Dedecker als GAIA-voorman Michel Vandenbosch hekelden de praktijk om
containers te plaatsen voor afval van thuis geslachte dieren. Dat zet volgens hen aan tot verboden
huisslachtingen. Ze pleitten integendeel voor een doorgedreven controle die de illegale slachtingen
moet afschrikken.
Ludwig Vandenhove schaarde zich achter het wetsvoorstel, maar benadrukte dat alle staat of valt bij
de controle van de wettelijke regels. Voor GAIA-voorman Michel Vandenbosch moeten de federale
en regionale regeringen van de rituele slachtingen een prioriteit maken. De wet moet worden
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toegepast en het gedoogbeleid - onder meer met het plaatsen van containers voor slachtafval - moet
verdwijnen.
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